司徒氏教倫堂暨宗親互助會(新加坡)

Kau Luen Tong Sze-To Clan Guild & Mutual Help Association (Singapore)

邮箱 Mailbox: P.O.Box 58, Towner Road, Singapore 913222 电话 Tel: +65 62944064



One day Local Farm Tour (3/7/2022, Sunday)

Dear Members,

For the last two and a half years, our Clan have not arranged any gathering or events due to the pandemic, all arrangement had to be stop.

We are most happy to announce the Clan will be arranging a first 2022 outing. Do join us for the one day farm tour where you will get to visit the Goat farm, Frog farm and Kin Yan Mushroom.

This is the time to enjoy bonding and quality time with your family, Clan members and Management Committee members.

We welcome our members and their immediate family members (**limited to 4 per family**) to join us. The Clan will be subsidizing 50% for the fare for members and their children for this event.

Please note that there will be only one bus of 45 seats available, therefore it would be a first come first served basis.

Kindly register your name & particulars with payment to Lailin (Clan Admin Assistant) at Mobile number: 90271101 latest by 10/6/2022.

Tour fare

* Member and their children tour fare: \$35.00 after 50% subsidy, maximum 4 pax per family.

* For children below 13 years old: \$66.00

* Non-member tour fare: \$69.00

Date: 3rd July 2022 (Sunday)

Time: 9.00 am

Meeting venue: 76-C Horne Road, ground floor of the clan

<u>Tour Itinerary</u> (*Led by tour coordinator)

0930 - Pick up from 76-C Horne Road, level 1

1000 - Hay Dairies 1100 - Frog Farm

1200 - Lunch at Garden Asia Bistro

1330 - Kin Yan Mushroom

1430 - Journey back to 76-C Horne Road

1515 - End

Note: Please bring along your NRIC and umbrella (in case of unforeseen weather conditions)

Looking forward to seeing you soon!

Kau Luen Tong Sze-To Clan Guild & Mutual Help Association

Date: 15-5-2022

Website: www.szetoclan.sg Facebook: Singapore Szeto Clan

电邮 Email : funglun.singapore@gmail.com 地址 Address : 76-C Horne Road, Singapore 209077

网站 Website : <u>www.singaporeszetoclan.com</u>

面簿 Facebook: https://www.facebook.com/pages/Singapore-Szeto-Clan/241587682641392?ref-stream

司徒氏教倫堂暨宗親互助會(新加坡)

Kau Luen Tong Sze-To Clan Guild & Mutual Help Association (Singapore) 邮箱 Mailbox: P. O. Box 58, Towner Road, Singapore 913222 电话 Tel: +65 62944064



本地农场一日游(2022年7月3日,星期日)

亲爱的堂会员:

在过去的两年半里,我们的堂会因为疫情不能举办任何聚会,所有的活动都须暫停。

我们很高兴宣布,堂会将安排2022年的第一次郊游,请加入我们的农场一日游,参观山羊农场,青蛙农场,及蘑菇农场!

这是与您的家人,堂会员,及堂会理事共度美好时光的时刻。

欢迎堂会员及其直系亲属(每个家庭限额4人),堂会将为本次活动提供堂会员及其子女50%的票价补贴。

请注意,只有一辆45个座位的巴士提供服务,因此我们将采取先到先得的原则。

请在 2022 年 6 月 10 日之前报名, 通知姓名及详细资料, 及团费给丽莲(堂会行政助理, 手机号码 9027-1101)

团费

- * 会员及其子女: \$35.00(50%补贴后),每个家庭限额4人。
- * 13 岁以下儿童: \$66.00
- * 非会员: \$69.00

日期: 2022年7月3日(星期日)

时间: 上午9点

集合地点: 76-C Horne Road (会所楼下)

旅游行程(由旅游协调员带领):

09:30 从会所上车

10:00 山羊农场

11:00 青蛙农场

12:00 午餐地点 Garden Asia Bistro

13:30 蘑菇农场

14:30 回程到会所

15:15 结束

注意: 请携带**您的身份证和雨伞**(以防天气情况)

期待很快见到你, 共联亲谊!

司徒氏教伦堂暨宗亲互助会启

日期:15-05-2022

网站: www. szetoclan. sg 脸书: Singapore Szeto Clan

电邮 Email : funglun.singapore@gmail.com 地址 Address : 76-C Horne Road, Singapore 209077

网站 Website : <u>www.singaporeszetoclan.com</u>

面簿 Facebook: https://www.facebook.com/pages/Singapore-Szeto-Clan/241587682641392?ref-stream